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Referat af menighedsrådsmøde 

Tirsdag den 9. januar 2024 i Tune Menighedscenter 

 

Tilstede: Anne-Lise Bay Jacobsen, Anne-Mette Amtorp Burchardt, Dorthe Johnson, Georg Honoré, Martin Østberg, 

Mette Heisel, Ida Schaumburg-Müller, Henning Teglbjærg 

Afbud: Mogens Slot Nielsen, Charlotte Levin, Kristine Nymann, Sune Ejlergaard, 

 

MR-møde: 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt. 

2. Orientering fra præster  Ida orienterede om at der var afholdt 
juleafslutninger for børn i mange aldersgrupper 
med god feedback. 
Skoleafslutningerne for de små klasser var en stor 
succes, men desværre var der ikke fra de ældre 
klasser. Kommunikationen med skolen har 
formentlig ikke fungeret grundet ledelsesskiftet. 
Mange aktiviteter for forskellige aldersgruppe før 
og under julen. Flot fremmøde både juleaften og i 
juledagene. 
Nytårsvandringen den 31/12 var også velbesøgt og 
en god oplevelse. Der var stemning for gentagelse 
også på en anden årstid. Nytårsgudstjenesten var 
også velbesøgt. 
Efter nytår har vi været lidt ramt af sygdom men 
klaret opgaverne med hjælp fra blandt andet 
personale fra Snoldelev og menighedsrådet. 
Konfirmander genopstarter efter jul i denne og 
næste uge. 
Der er en ændring til søndag den 14/1. Kristine 
Nymann har tjenesten ikke Ida Schaumburg-Müller 
som annonceret. 
 

3. Orientering fra formandskab 
 

Der var en reminder omkring visionsmøde 23/1 i 
Solrød Strandkirke. 
Vi har alle modtaget en invitation til borgermøder 
om fremtidens velfærd fra Greve kommune. 
Martin kontakter kommunen for at høre om Tune 
Kirke kan få en plads. 
 

4. Orientering fra kirkeværge  Der var stort fremmøde til julearrangementet  
Radiatorerne i forhalen skal sættes på ”1”. I 
kælderen skal den stå på ”2½”, og de må ikke 
slukkes. Vi skal også sikre at der er natsænkning i 
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salen. Vi mangler udstyr til at sikre en god 
snerydning. KKC-udvalget tager aktion på dette. 
Der blev lige påmindet om, at vi også husker 
ryddepligten på Rytterstien. 
Der er under den kraftige blæst i december 
konstateret at der var løse tagsten. Det er blevet 
tilset, men afventer, at vi får mildere vejr, da de 
skal have en lift til opgaven. 
 

5. Orientering fra kasserer  Der blev mindet om at deadline for indscanning af 
bilag for 2023 er 15/1. 
Der blev orienteret om nedskrivning af stiftslån. 
 

6. Orientering fra medarbejdere Der var korenes julekoncert med stort fremmøde, 
så var der julekoncert med koret ”Kolorit” også 
med stort fremmøde i kirken. Henning har haft en 
praktikant med til nogle af julearrangementerne 
med stor succes. 
Krea familie lige før jul var lidt småt besøgt, men 
den lå også 21/12. 
 
Sognets eftermiddag 11/1 om ”Tunes historie”, 
Jazz koncert 23/1 i Tune Menighedscenter. Krea 
familie 25/1 med fastelavns tema. 
Kyndelmisse koncert 4/2, foredrag ved Poul 
Joachim Stender den 8/2, fastelavnsgudstjeneste 
med tøndeslagning den 11/2, konfirmandtræf i 
Roskilde Domkirke 8/2, frivillig møde og 
arrangement den 26/2.  Krea familie med tema om 
vinteren på hæld 29/2, økumenisk gudstjeneste 
med ukrainere den 1/3, syng sammen 
arrangement den 7/3 og filmaften 14/3. 
Uungeklub starter fra februar første søndag i 
måneden fra 13 – 15. 
Vi forsøger at få praktikanten forlænget til længere 
ind i foråret. 
  

7. Revision af regnskabsinstruks 
Forhøjelse af beløbsgrænse for 
Henning Teglbjærg 
 

Der blev besluttet at beløbsgrænsen for alle 
medarbejdere med et Mastercard er kr. 20.000 
som foreslået fra KAM. 

8. Løsning af indgangsdør i TMC 
Opsætning af glasbaldakin 
 

Vi har en udfordring med at slagregn medvirker at 
der kommer vand ind i elektronikken for 
hoveddøren. Vi har derfor fået lavet et forslag til 
en glasbaldakin, der skal forhindre dette. Der vil 
også blive udarbejdet andre mangler, der skal 
hindre kondens. 
Kirkeværgens projekt blev godkendt. 
 

9. Udskiftning af spotlys på kirken Spotlyset ved flagstangen fungerer ikke. Der bliver 
arbejdet på at identificere fejlen og efterfølgende 
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bliver den udbedret. 
 

10. Babysalmesange 2024 Det blev besluttet at vi fortsætter med at benytte 
kirkesanger Sussie Nielsen til afholdelse af 
babysalmesang. Vi foretager en revision af 
årsbudget, når vi kender resultatet af regnskabet i 
2023. 
 

11. Brug af kælderlokale af private 
dagplejeres fællesskab 
 

Vi har fået en henvendelse vedr benyttelse af 
vores lokale som samlingssted for de private 
dagplejere. Det blev besluttet at lokalet stilles til 
rådighed. 
 

12. Eventuelt Der var et forslag om at flytte eller indkøbe en 
ekstra alarmbetjening, så den er mere 
hensigtsmæssigt for kælderlokalet. 
Fjernvarme tilslutning bliver behandlet på næste 
møde. Georg deltager i fællesmødet i Tune hallen. 
 

Næste møde: 13. februar 2024 kl. 19.00  

Underskrifter  

 

_______________________________                        _______________________________ 

Charlotte Levin    Martin Østberg  

 

 

_______________________________         ________________________________ 

Anne-Lise Bay Jakobsen    Georg Honore  

 

________________________________  ________________________________ 

Anne-Mette Amtorp Burchardt   Dorte Johnson  

 

 

__________________________________  _________________________________ 

Mette Lynderup Heisel    

 

    

 

_______________________________  _______________________________ 

Ida Schaumburg-Müller   Kristine Nymann 

 

 


